
Mötesprotokoll 2021-05-17

Närvarande: ordförande Hugo Svensson, sekreterare Martin Strömgård samt samordnare Karolina 
Åkerberg.

1. Mötet öppnas
Mötet öppnas.

2. Val av protokollsjusterare
Hugo Svensson väljs till protokollsjusterare.

3. Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs.

4. Tillvägagångssätt vid genomlysning av fritidsverksamheter
Ungdomsrådet förespråkar en lösning med skriftlig enkät på Humlanhuset till dess besökare 
samt en digital enkät på skolorna för att undersöka hur elever ser på behov av och funktion 
hos fritidsverksamheterna. Fokusgrupper anses i allmänhet inte vara en lämplig lösning för 
detta syfte, och det ankommer i huvudsak på stadsdelsförvaltningen att klargöra hur frågor 
om dessas praktiska realiserande skall lösas.
Tillgänglighet: lämpligt att fråga om öppettider, placeringens lämplighet, skyltning samt 
eventuell tillgänglighet på sociala medier.
Trygghet: lämpligt att fråga om svaranden känner sig sedd av personalen eller fick stöd vid en 
otrygg händelse. Frågan om huruvida svaranden vågar gå ut ensam vid mörker, eller annars 
känner sig trygg, i närheten av fritidsverksamheterna kan ävenledes ställas.
Jämställdhet: lämpligt att fråga om svaranden bemöts med respekt och hur eventuell frånvaro 
därav förklaras. Härvid är kryssfrågor med fritextsalternativ lämpliga, varvid blickar kan 
vara ett alternativ, och underlåtenhet att ingripa vid annans olämpliga kommentar eller att 
hälsa vid anländande några andra. En särskild anonym enkät kan riktas till besökare under 
Humlegårdens regelbundna HBTQ-evenemang.
Meningsfullhet: lämpligt att ställa frågor om vad meningsfullhet anses vara med kryssfrågor, 
varvid alternativen kan vara fysisk aktivitet, estetiskt skapande, rekreation, studier och dylikt. 
Härtill är fritextsalternativ att foga. Frågan om varav vederbörande vill se mer kan oaktat 
svart härpå ställas. 
Övriga frågor kan handla om belåtenhet i fråga om utegymmet, stadsdelstillhörighet i fråga 
om besökare på Humlanhuset samt andra relaterade frågor.

5. Uppföljning av debattartikeln
Hugo skall höra med Mitt I för att klargöra skillnaden mellan debattsidan och insändarsidan, 
vid frågande varom den tidigare antas fördelaktig att begagna. Karolina skall undersöka 
möjligheten att för debattartikeln använda bilder vilkas upphovsrätt Stockholms Stad äger.

6. Övriga frågor
Inga sådana är för handen.

7. Mötet avslutas
Mötet avslutas.

Den 17:e maj 2021
Martin Strömgård

Den 17:e maj 2021
Hugo Svensson


